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Udtalelse fra Ungeråd KBH vedrørende tryghedsvagter 
   
Ungeråd KBH er glade for, at Borgerrepræsentationen har lyttet 
til vores fokus på bedre offentlig transport og nu tager trygheden 
på stationerne op.  
Vi ser positivt på den oversigt, der er lavet over de nuværende 
tryghedstiltag, men vi mener, at informationen skal 
kommunikeres bedre ud. For eksempel vidste vi ikke, at DSB har 
et overvågningscenter, som kan kontaktes døgnet rundt. Det 
burde være tydeligere på stationer og i togene – fx med synlig 
skiltning og opslag på sociale medier.   
Vi synes, at der fremlægges gode handlemuligheder. Det er 
godt, hvis der bliver lavet en undersøgelse af trygheden på 
stationer, men det er vigtigt, at undersøgelser følges op af 
handling. Derfor bakker vi op om Det Konservative Folkepartis 
forslag om, at der ansættes flere tryghedsskabende personale 
ved overførselssagen.   
Til sidst vil vi gerne understrege, at lys og aktivitet på stationer 
skaber langt mere tryghed end forskønnelser som at fjerne 
graffiti. Derfor er det en god idé at tænke i lysinstallationer som i 
Vanløse Bymidte, da det kan skabe mere tryghed.   
Vi ser frem til at følge processen og bidrager gerne med unges 
perspektiver i det videre arbejde.   
På vegne af Ungeråd KBH   
Venlig hilsen 
Emma, Ingrid og Mads 
Medlemmer af Ungeråd KBH 
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